

2 Combat Engineer Regiment
Garrison Petawawa
P.O. Box 9999, Station Main
Petawawa ON K8H 2X3



2^e Régiment du Génie de Combat
Garrison Petawawa
P.O. Box 9999, Station Main
Petawawa ON K8H 2X3

Captain Robert Johnathan Hums Retirement



Capt Robert (Rob) J. Hums was born in 1989 in Sudbury, Ontario. He graduated from Laurentian University with a Bachelor of Science in Biomedical Science in 2012. Upon his retirement from the CAF, he is embarking on a career as a Realtor in Petawawa, ON, with the goal of helping CAF members with their relocations.

Capt Hums joined the Canadian Armed Forces (CAF) in 2012 as a Combat Engineer Officer. Upon completing training at the Canadian Forces School of Military Engineering (CFSME) in 2014, Rob was posted to 2 Combat Engineer Regiment (CER) in Petawawa. During this posting to 2 CER Rob served as the 4

Troop Commander, completed the Combat Diver and Combat Diver Supervisor courses and became the Regimental Dive Officer, was promoted to Captain in 2015, then served as Resource Troop Commander, 23 Field Squadron Operations Officer, and deployed on Op REASSURANCE in 2018 as the J3-7 at Task Force Latvia Headquarters. Upon his return Rob was posted to 33 CER as the Reserve Support Staff (RSS) Officer. In 2021 Rob was posted to CANSOFCOM. In 2023 Rob was posted back to 2 CER to serve as the regimental Operations Officer, helping to coordinate the response to the Chinook crash, and later OC of RHQ, where he received an acting promotion to Major.

Rob is married to his wife, Yvonne and they are raising three children, Ava, Kai and Hazel, protected by their canine companions Macaroni (Mac) and Lola.

Chimo!

Le capitaine Robert (Rob) J. Hums est né à Sudbury, en Ontario. Il a obtenu un baccalauréat en sciences biomédicales de l'Université Laurentienne en 2012. Après sa retraite des Forces armées canadiennes (FAC), il va entamer une carrière d'agent immobilier à Petawawa, en Ontario, dans le but d'aider les membres des FAC avec leurs déménagements.

2 Combat Engineer Regiment
Garrison Petawawa
P.O. Box 9999, Station Main
Petawawa ON K8H 2X3



2^e Régiment du Génie de Combat
Garrison Petawawa
P.O. Box 9999, Station Main
Petawawa ON K8H 2X3

Le capitaine Hums a rejoint les Forces armées canadiennes (FAC) en 2012 en tant qu'officier du génie de combat. Après avoir terminé sa formation à l'École du génie militaire des Forces canadiennes (EGMFC) en 2014, Rob a été affecté au 2e Régiment du génie de combat (RGC) à Petawawa. Pendant cette affectation au 2e RGC, Rob a servi comme commandant de la 4e troupe, a suivi les cours de plongeur de combat et de superviseur de plongeur de combat et est devenu l'officier de plongée régimentaire. Il a été promu capitaine en 2015, puis a servi comme commandant de la troupe de ressources, officier des opérations du 23e Escadron de campagne, et a été déployé sur l'opération REASSURANCE en 2018 en tant que J3-7 au quartier général de la Force opérationnelle en Lettonie. À son retour, Rob a été affecté au 33e RGC en tant qu'officier du personnel de soutien de la réserve (PSR). En 2021, Rob a été affecté au COMFOSCAN. En 2023, Rob a été réaffecté au 2e RGC pour servir comme officier des opérations régimentaires, aidant à coordonner la réponse à l'accident de Chinook, et plus tard commandant de l'état-major régimentaire, où il a reçu une promotion par intérim au grade de major.

Rob est marié à sa femme, Yvonne, et ils élèvent trois enfants, Ava, Kai et Hazel, protégés par leurs compagnons canins Macaroni (Mac) et Lola.

Chimo!